



# Membership Types

HEBE HAVEN YACHT CLUB  
白沙灣遊艇會

## I. Cadet Membership (aged 6 – 17)

Upon reaching the age of 18, when a Cadet Member is elected as a Junior Member, the entrance fee paid when the Member became a Cadet Member shall be deducted from the entrance fee otherwise payable by an applicant for election to Junior Membership.

Entrance Fee: \$3,993

Subscription Fee: N/A

Minimum F&B Charge: N/A

Building Levy (Monthly): N/A

Remarks: Not permitted to hire marina berths, moorings or hardstands (except dinghy spot).<sup>1, 2</sup>

## II. Junior Membership (aged 18 – 20)

Unless the Junior Member has given one month's notice in writing addressed to the Club and marked "For the attention of the General Manager", on or prior to the relevant date of conversion, a Junior Member shall be converted to an Associate I Member upon reaching the age of 21 years.

Upon a Junior Member converting to an Associate I Member upon reaching the age of 21 years, all entrance fees paid when the Member became a Cadet or Junior Member shall be deducted from the entrance fee otherwise payable by an applicant for election to Associate I Membership and the balance shall be reduced by one third for each year the Member has been a Junior Member.

Entrance Fee: \$7,986

Subscription Fee: \$347

Minimum F&B Charge: N/A

Building Levy (Monthly): N/A

Remarks: Not permitted to hire marina berths, moorings or hardstands (except dinghy spot).<sup>1, 2</sup>

## III. Associate Membership

### Associate (I) (aged 21 – 24)

Unless the Associate Member has given one month's notice in writing addressed to the Club and marked "For the attention of the General Manager", on or prior to the relevant date of conversion, the Associate (I) Member shall be converted to an Associate (II) Member upon reaching the age of 25 years.

Upon an Associate I Member converting to an Associate II Member upon reaching the age of 25 years, all entrance fees paid when the Member became a Cadet, Junior or Associate I member shall be deducted from the entrance fee otherwise payable by an applicant for election to Associate II Membership and the balance shall be reduced by one fourth for each year the Member has been an Associate I Member.

Entrance Fee: \$13,000

Subscription Fee: \$694

Minimum F&B Charge: N/A

Building Levy (Monthly): \$100

Remarks: Not permitted to hire marina berths, moorings or handstands (except dinghy spot).<sup>1, 2</sup>

<sup>1</sup> May not become an Absent Member | <sup>2</sup> No voting rights

<sup>3</sup> Reciprocal Rights with Aberdeen Boat Club, Club Lusitano, Royal Hong Kong Yacht Club (on race days only) and overseas Reciprocal Clubs



HEBE HAVEN YACHT CLUB  
白沙灣遊艇會

### III. Associate Membership

#### Associate (II) (aged 25 - 30)

Upon reaching the age of 31 years, an Associate II Member may apply to be a Senior Associate Member. If they do not so apply, they will be deemed to have resigned as a Member and their name shall be removed from the register of Members.

Upon an Associate I or II Member being elected as a Senior Associate Member, all entrance fees paid when the Member became a Cadet, Junior, Associate I or Associate II Member shall be deducted from the entrance fee otherwise payable by an applicant for election to Senior Associate Membership and the balance shall be reduced by one sixth for each year the Member has been an Associate II Member.

Entrance Fee: \$26,000

Subscription Fee: \$1,041

Minimum F&B Charge: N/A

Building Levy (Monthly): \$100

Remarks: Not permitted to hire marina berths, moorings or handstands (except dinghy spot).<sup>1, 2</sup>

### IV. Senior Associate Member (aged 21+)

A Senior Associate member should have been duly elected as such or whose Junior membership or Associate membership has been converted in accordance with the Club Articles.

Entrance Fee: \$86,800

Subscription Fee: \$1,388

Minimum F&B Charge: \$1,290

Building Levy (Monthly): \$100

Remarks: If payment is made by instalments a Senior Associate Member may not become an Absent Member until the full entrance fee has been paid.<sup>3</sup>

### V. Corporate Member

People who have their own business may consider a Corporate Membership at the Club for use by senior staff in their company. Corporate Membership allows a maximum of three Directors or members of its senior staff (who are 21 years old or above) to be nominated to use the facilities of the Club as Corporate Nominees. Only one of the Corporate Nominees is entitled to have one marine facility.

The re-nomination fee per nominee is \$5,000 and the grace period before the next nominee shall be three months.

Entrance Fee: \$199,650 (1<sup>st</sup> nominee), \$49,913 (Additional nominee)

Subscription Fee: \$1,555 (Per nominee)

Minimum F&B Charge: \$1,800 (Per nominee)

Building Levy (Monthly): \$100

Remarks: Maximum 3 nominees.<sup>1, 3</sup>

### VI. Term Member

A person relocating to Hong Kong on a time-limited contract basis, and who are not certain if their length of stay in Hong Kong is permanent, can apply for Term Membership. This membership offers a non-renewable 3-year term, after three years should a member wish to continue to be a member of the Club, they must then apply for Senior Associate Membership.

Term Members are allowed the full usage of the Club except marine facilities.

Entrance Fee: \$20,000

Subscription Fee: \$1,388

Minimum F&B Charge: \$1,290

Building Levy (Monthly): \$100

Remarks: Non-renewable 3-year term.<sup>1, 2</sup>

<sup>1</sup> May not become an Absent Member | <sup>2</sup> No voting rights

<sup>3</sup> Reciprocal Rights with Aberdeen Boat Club, Club Lusitano, Royal Hong Kong Yacht Club (on race days only) and overseas Reciprocal Clubs



HEBE HAVEN YACHT CLUB  
白沙灣遊艇會

# 會員類別

## I. 學生會員 (6-17歲)

在學生會員年滿18歲並獲准成為青年會員後，該會員在成為學生會員時已支付的入會費可從其獲准成為青年會員應繳交的入會費中扣除。

入會費：\$3,993

每月月費：不適用

每季餐飲最低消費：不適用

每月附加費：不適用

備註：除小艇泊位以外，不可租用碼頭浮橋、浮泡或岸上泊位。<sup>1,2</sup>

## II. 青年會員 (18-20歲)

除非青年會員在相關轉換日期或之前向會所發出一個月的書面通知標明“總經理收”，否則青年會員將會在年滿21歲時須轉為一級普通會員。

在青年會員年滿21歲並轉為一級普通會員後，該會員在成為學生會員或青年會員時已支付的一切入會費可從其獲准為一級普通會員應繳交的入會費中扣除，而餘額按其成為青年會員後的年資計算每年減少三分之一。

入會費：\$7,986

每月月費：\$347

每季餐飲最低消費：不適用

每月附加費：不適用

備註：除小艇泊位以外，不可租用碼頭浮橋、浮泡或岸上泊位。<sup>1,2</sup>

## III. 普通會員

### 一級普通會員 (21-24歲)

除非一級普通會員在相關轉換日期或之前向會所發出一個月的書面通知標明“總經理收”，否則一級普通會員將會在年滿25歲時須轉為二級普通會員。

在一級普通會員年滿25歲並轉為二級普通會員後，該會員在成為學生會員、青年會員或一級普通會員時已支付的一切入會費可從其獲准成為二級普通會員應繳交的入會費中扣除，而餘額按其成為一級普通會員後的年資計算每年減少四分之一。

入會費：\$13,000

每月月費：\$694

每季餐飲最低消費：不適用

每月附加費：\$100

備註：除小艇泊位以外，不可租用碼頭浮橋、浮泡或岸上泊位。<sup>1,2</sup>

### 二級普通會員 (25-30歲)

年滿31歲的二級普通會員可申請成為資深普通會員。如他們不提出申請，則他們將被視為放棄會籍而他們的名字將從會員登記冊中移除。

在一級普通會員或二級普通會員轉為資深普通會員後，該會員在成為學生會員、青年會員、一級普通會員或二級普通會員時已支付的一切入會費可從其獲准成為資深普通會員應繳交的入會費中扣除，而餘額按其成為二級普通會員後的年資計算每年減少六分之一。

入會費：\$26,000

每月月費：\$1,041

每季餐飲最低消費：不適用

每月附加費：\$100

備註：除小艇泊位以外，不可租用碼頭浮橋、浮泡或岸上泊位。<sup>1,2</sup>

<sup>1</sup> 不可申請成為缺席會員 | <sup>2</sup> 沒有投票權

<sup>3</sup> 有權使用香港仔遊艇會、西洋會所、香港遊艇會（只限比賽日）及海外互惠會所設施



HEBE HAVEN YACHT CLUB  
白沙灣遊艇會

# 會員類別

## IV. 資深普通會員 (21歲或以上)

資深普通會員需年滿21歲或以上，或由青年或普通會員轉為資深普通會員（根據本會章程）。

入會費：\$86,800	每月月費：\$1,388
每季餐飲最低消費：\$1,290	每月附加費：\$100

備註：選擇分期付款之會員須先付清入會費方可申請成為缺席會員。<sup>3</sup>

## V. 公司會員

擁有自己公司人士可考慮申請公司會籍使用本會設施。公司會員最多可提名三家公司董事或高級職員（21歲或以上）為公司提名會員使用會內設施。只有一家公司提名會員可使用一項海事設施。

重新提名費為伍仟元，提名新一位被提名人之寬限期為三個月。

入會費：\$199,650 (第一位提名人)、\$49,913 (額外被提名人)	每季餐飲最低消費：\$1,800 (每位被提名人)
每月月費：\$1,555 (每位被提名人)	每月附加費：\$100

備註：最多三位被提名人。<sup>1,3</sup>

## VI. 短期會員

以合約方式留港或未能肯定是否長期居港人士可申請成為本會之短期會員。此會籍為期三年，三年屆滿後須重新申請成為資深普通會員。

短期會員除海事設施外可使用會內所有設施。

入會費：\$20,000	每月月費：\$1,388
每季餐飲最低消費：\$1,290	每月附加費：\$100

備註：會籍為期三年。<sup>1,2</sup>

<sup>1</sup> 不可申請成為缺席會員 | <sup>2</sup> 沒有投票權

<sup>3</sup> 有權使用香港仔遊艇會、西洋會所、香港遊艇會（只限比賽日）及海外互惠會所設施